
Indkaldelse til Karup Å sammenslutningens generalforsamling onsdag d. 10. 
april 2024 kl. 19 til 21 

Spinders hus Møllevej 1, Vridsted. 

Denne udskudte generalforsamling afholdes på baggrund af at den 
ordinære generalforsamling d. 27. januar 2024 måtte aflyses i sidste øjeblik 
på grund af sygdom. 

Dagsorden ifølge vedtægterne. 

1.   Valg af dirigent. Arne Kjølhede blev valgt 

2.   Kontrol af stemmetal. Der forventes ingen afstemning, derfor ingen 
kontrol af stemmetal. 

3.   Formanden aflægger beretning. Vedhæftes referat 

Tom Sørensen: Jeg stopper som formanden seneste 1. januar 2025. 

Johnny Thy trækker du dig helt fra KÅS / Tom Sørensen: -Ja 

Jan Møller: Hjælper til Ivan mangler. 

Beretning godkendt. 

4.   Formanden for vandplejeudvalget aflægger vandplejeberetning.   
Vedhæftes referat 

Jan Møller: Med stop af grødeslåning skal der være opmærksomhed på 
udsatte stedet, 

Ivan Andersen: Det vil give flere fisk med stop af grødeslåning. 

Tom Sørensen: Vi vil ikke ødelægge fiskeriet, 

Ivan Andersen: Vi holder øje med Storåen, hvor der er område grødeslåning 
og punkt vis plukning 



Per Knudsen: Der skal slåes grøde, hvis ikke, begrænses lystfiskeri. 

Tom Sørensen: Der er kommet forandringer med grødeskæring og der 
kommer også forandringer uden grødeskæring, men der skal også tænkes 
på havørred. 

Johnny Jeppesen: Tidsperioden til pleje af gydebanker ønskes forlænget. Det 
er os der laver arbejdet frivilligt og vi skal bruge ekstra tid til pleje af 
gydebankerne. 

Ivan Andersen: Der er forsat aftalt møder om tidsperioden, til pleje af 
gydebanker.  

Beretning godkendt. 

5.   Regnskab Karup Å konkurrencen fremlægges. 

Vedhæftes referat. 

Karsten Fomsgård: Der skal være likvide midler til næste konkurrence på 
konto, efter der flyttes midler til vandplejekonto. 

Godkendt 

6.   Kassereren fremlægger KÅS. Reviderede regnskab.  

Godkendt 

7.   Det reviderede regnskab for støtteforeningen for Karup Å 
Sammenslutningen 

Lars Clemmesen: Det er vigtigt at puljepenge bruges i regnskabsår, hvor de 
er blevet tildelt. 

Palle Christensen: Ønsker synliggøres på regnskabet med frivillige 
timeforbrug. 

      Vandplejefond fremlægges. Vedhæftes referat 



Godkendt 

7.   Fastlæggelse af kontingent  

Finn Lajgaard: Overholder man vedtægterne §2 og §5, og hvis de ikke 
overholdes, -er det ok. 

Tom Sørensen: Vedtægter skal overholdes og ændringer af vedtægter var 
under udarbejdelse, men inden generalforsamlingen 2024 er der opstået 
forandringer i KÅS.  

Info indsat af KÅS til referat: Tom Sørensen stopper som formand, Jan 
Snejbjerg stopper som næstformand, Per Fredkilde stopper som kasserer, 
Jens Hvam stopper som sekretær, SRLK/ Sønder-Resen Lystfiskerkonsortium 
ophører som forening, AHSF/ Aulum-Haderup Sportsfiskerforening ophører 
som forening, HI-LF/ Herning-Ikast Lystfiskerforening ophører som forening, 
ØKS/ Ørredeklubben Fremad har ikke fiskevand i Karup Å og stopper som 
medlem, SSF/ Silkeborg Fiskeriforening deltager ikke aktivt på nuværende 
tidspunkt, FKS/ Flyvestation Karup Sportsfiskerforening deltager ikke aktivt på 
nuværende tidspunkt og Lystfiskerforening AROS deltager ikke aktivt på 
nuværende tidspunkt. 

Flemming Petersen: Der arbejdes med vedtægterne og bestyrelses 
sammensætning, men alt blev stoppet pga. opstået forandringer i KÅS. 

8.   Det reviderede regnskab for støtteforeningen for Karup Å 
Sammenslutningens 

      Vandplejefond fremlægges. Vedhæftes referat 

Lars Clemmesen: Det er vigtigt at puljepenge bruges i regnskabsår, hvor de 
er blevet tildelt. 

Palle Christensen: Ønsker synliggøres på regnskabet med frivillige 
timeforbrug. 

9.   Budget for det kommende år. Vedhæftes referat   



10. Behandling af indkomne forslag. (forslagene skal være formanden i 
hænde senest 2 uger før ordinær 

       Generalforsamling (Søndag d. 24. marts 2024). 

Ingen forslag.   

11. Valg 2 bilagskontrollanter, samt 2 suppleanter for KÅS regnskab og 
støtteforeningen Karup Å Sammenslutningens vandplejefonds regnskab. 

Bilagskontrollanter: Karl Knudsen og Anders Hansen 

Suppleanter: Bo Andersen og Carsten Fomsgård 

12.  Eventuelt. 

Einer Bendix: Ønsker KÅS som en trækkraft for Karup Å. 

 


